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ZAB.0012.7.1.2021   
 

 
Protokół nr 6/21 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
 Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 2 lutego 2021 roku 
 

 
1. Otwarcie obrad Komisji. 

 
W dniu 2 lutego 2021 roku o godzinie 15:45  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Pan Tomasz Jezierski dokonał otwarcia obrad Komisji. Powitał wszystkich członków 
Komisji oraz zaproszonych gości w osobie Sekretarza Powiatu – Piotra Krygiera.  
 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

2. Stwierdzenie quorum.  
 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczy 
5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum,  
a zatem obrady są prawomocne. 
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

3. Przyjęcie porządku obrad.  
 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji członkowie komisji otrzymali porządek obrad wraz z materiałami, 
z którymi można było się zapoznać. 
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem zaproponowanego 
porządku obrad  i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła porządek obrad składający się z 8 punktów w brzmieniu :  
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 5/20 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia  

11 lutego 2020 r. 
5. Rozpatrzenie petycji w sprawie odpowiedzialności koncernów za powikłania po 

szczepieniu m. in. mieszkańców Powiatu  Włocławskiego na Sars – CoV - 2 
6. Sprawozdanie z działalności Komisji i Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu we 

Włocławku w 2020 r.  
7. Sprawy różne. 
8. Zamknięcie obrad Komisji.   
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Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4. Przyjęcie protokołu nr 5/20 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  
z dnia 11 lutego 2020 r. 
 
 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia 
komisji został sporządzony protokół, który był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego 
Rady. Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu nr 
5/20 z dnia 11 lutego 2020 r.? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 
przyjęciem protokołu nr 5/20 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 5/20 z posiedzenia Komisja Skarg, Wniosków i Petycji z dnia  
11 lutego 2020 r.  
 

 
5. Rozpatrzenie petycji w sprawie odpowiedzialności koncernów za powikłania po 

szczepieniu m.in. mieszkańców Powiatu Włocławskiego na SARS – COV – 2. 
 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji otrzymali w materiałach, 
petycje od Pana Piotra Sterkowskiego, która wpłynęła do Przewodniczącego Rady Powiatu. 
Pan Przewodniczący Rady Powiatu przekazał petycje pod obrady  do Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji .  Pod petycje, która wpłynęła została sporządzona uchwała, gdzie 
składający  wnosi o rozpatrzenie i przyjęcie  tejże uchwały przez Radę Powiatu. 
Przewodniczący Komisji, poprosił Sekretarza Powiatu o zabranie głosu w tej sprawie. 
Sekretarz Powiatu – Piotr Krygier powiedział, że dokument, który wpłynął do Starostwa 
Powiatowego we Włocławku, jest to petycja, która wpłynęła drogą elektroniczną, mailową. 
Stwierdził, że z jego wiedzy wynika, że nie jesteśmy sami, do których wpłynął taki dokument. 
Taki mail, dokument był również kierowany do innych Samorządów. Spełnia on wymogi 
odpowiedniej ustawy od strony formalnej. Jest to taka petycja seryjna, tak by ją nazwał. 
Czasami zdarzają się takie sprawy, wysyłane gdzieś  z innego miejsca, . W ocenie sekretarza  
nie związane bezpośrednio  ze sprawami naszych  mieszkańców i ich reprezentująca. Jako 
urząd, pracownicy, obsługujący Państwa, dokonaliśmy oceny tego dokumentu. Pomimo, że nie 
posiada on pisemnego podpisu, to w świetle ustawy, w świetle orzecznictwa, musi jemu  zostać 
nadany  bieg i skierowany do rozpatrzenia przez Radę Powiatu jako dokument adresowany do 
tego organu. Dzisiejsza konstrukcja przepisów ustawy o Samorządzie Powiatowym, nie 
pozwala załatwić tej sprawy w innym trybie na posiedzeniu samej komisji. Rolą komisji jest 
przygotowanie rozstrzygnięcia Rady Powiatu. Jeżeli chodzi o zawartość merytoryczną tej 
petycji, tak naprawdę nie dotyczy ona materii w której Rada jako organ Powiatu  ma 
kompetencje podejmowania działań lub rozstrzygania. Najistotniejszą kwestią poruszaną,  jest 
zajęcie stanowiska , aby uzyskać w przypadku szczepień na Sars – COV – 2 na koronawirusa 
gwarancji zabezpieczenia od koncernów farmaceutycznych odszkodowań w przypadku jakiś 
szkód na osobach w związku z leczeniem, zapobieganiem, rozprzestrzenianiem się tej choroby. 
Kwestia zwalczania chorób zakaźnych regulowana jest odpowiednimi regulacjami prawnymi. 
Zadania organów powiatu są bardzo ograniczone. Zamykają się tak naprawdę do kwestii 
związanych z zarządzaniem kryzysowym, ewentualnie zadań nakładanych w tych ustawach, 
dotyczących zwalczania choroby Sars – COV -2 wszystkich regulacjach epidemicznych i 
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jakimiś indywidualnymi zadaniami nakładanymi przez  Wojewodę. Tak naprawdę, Rada 
Powiatu nie jest władna podejmować w tej sprawie rozstrzygnięcia.  W tym kierunku został 
przygotowany projekt uchwały, tak aby Komisja mogła go przyjąć i skierować do pracy Rady 
Powiatu. Projekt uchwały jednoznacznie stwierdza, że Rada Powiatu nie uwzględnia petycji 
wzniesionej przez jej autora, dotyczącej właśnie wezwania Rady Powiatu we Włocławku i 
przyjęcia uchwały w sprawie uznania za niedopuszczalne jakichkolwiek działań władz 
międzynarodowych, krajowych czy lokalnych, wykluczających społecznie mieszkańców 
powiatu włocławskiego z powodów rasowych, religijnych,  medycznych czy sanitarnych oraz 
uznania  za niezasadnej, nieodzownej, by Rząd RP uzyskał  pisemne gwarancje ze strony 
producentów szczepionek na COWID-19 wywołanej przez wirus SARS -CoV-2. Nie mamy 
takich kompetencji, żeby zgodnie z wolą wnoszącego petycje, Państwo podejmowali uchwałę. 
Tym samym proponowane  rozstrzygnięcie jest w przedstawionej przeze mnie treści w 
załączeniu do projektu uchwały. Projekt uchwały posiada bogate uzasadnienie. Szanowni 
Państwo, załatwiamy wyłącznie od strony formalnej ten mail. Tak, żeby w przyszłości nikt nie 
mógł wnosić żadnych skarg, roszczeń, kierować wobec organu, który jest go władny 
rozstrzygnąć.  
 
Przewodniczący Komisji – podziękował  Panu Sekretarzowi za zapoznanie Członków Komisji 
z petycją oraz z projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
Przewodniczący Komisji zapytał Członków Komisji czy mają jakieś pytania dotyczące petycji 
i projektu uchwały? Radni nie mieli pytań. 
Przewodniczący Komisji – zapytał, kto z Państwa jest  za przyjęciem projektu uchwały w 
sprawie rozpatrzenia  petycji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania : 
Za – 5 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
 
 
 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu we 
Włocławku w 2020 r.  
 

Przewodniczący Komisji -  poinformował członków Komisji, że sprawozdanie również 
otrzymali wraz z materiałami na tutejszą komisję. Komisja w 2020 roku odbyła dwa 
posiedzenia. Na posiedzeniach analizowana była sprawa skargi na działalność Dyrektora Domu 
Pomocy Społecznej w Wilkowiczkach. 
Przewodniczący Komisji   zapytał  radnych , kto jest za przyjęciem sprawozdania z działalności 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu we Włocławku w 2020 roku ? 
Została przeprowadzona procedura głosowania. 
Wyniki głosowania. 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła projekt Sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 
we Włocławku w 2020 roku. 
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7. Sprawy różne 
 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, 
które należałoby podnieść w tym punkcie? 
Nie było żadnych głosów.  
 
 

8. Zakończenie obrad. 
 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 
2 lutego 2021 roku o godzinie 16:10 dokonał zamknięcia obrad Komisji.   
 
 
 
 
 
 
 
    
 
                                                                                         

Przewodniczący Komisji  
Skarg, Wniosków i Petycji 

                                            
                                                                                                                                Tomasz Jezierski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
 
Anita Sudomir - Ozdoba………………………….. 

 


